
P R O T O K Ó Ł
z  XXXVI  Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej 

odbytej w dniu  15 marca    2018 r.

obrady rozpoczęto o godz. 12.oo zakończono o 14.3o  

Miejsce obrad: sala narad w budynku obok Urzędu Miasta

Na stan 14 Radnych w Sesji Rady uczestniczyło 14 Radnych.

Przewodnicząca Rady poinformowała , że Radna Pani Katarzyna Maza z dniem 05.01.2018 r.
złożyła  rezygnację  z  mandatu  radnej.  Od  zrzeczenia  się  mandatu  stan radnych do końca
kadencji  będzie  wynosił  14 radnych.  Zgodnie  z  przepisami  wyborów uzupełniających nie
będzie.  

W obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta
- Sekretarz Miasta
- Skarbnik Miasta,
- Radca prawny – p. Jacek Oluszczyk

P u n k t   1

                  Otwarcia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca Rady
Miejskiej Pani Teresa Pawłowska. 
Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   2

Protokół  z   ostatniej    Sesji Rady  został przyjęty jednogłośnie bez uwag.

P u n k t   3

                Przewodnicząca Rady przedłożyła proponowany porządek obrad dzisiejszej Sesji
Rady:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie protokołu  z ostatniego  posiedzenia.
3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
4. Informacja  Przewodniczącej  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie

międzysesyjnym.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady o pracy Komisji między Sesjami

Rady.
7. Zapytania i interpelacje Radnych.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

         1)  zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2018 r.,



2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2021,
3) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości ( dot. dz. Nr 786),
4) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości ( dot. dz. Nr 654\2),
5) zmiany  uchwały  dotyczącej  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy ( dot. dz. Nr 770 ),
6) uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta Krynica Morska,
7) zmiany  Porozumienia  Międzygminnego  z  Gminą  Miejską  Tczew  w  sprawie

powierzenia  Gminie  Miejskiej  Tczew  wykonywania  zadania  własnego  Gminy
Miasta Krynica Morska w zakresie utrzymywania  składowisk i unieszkodliwiania
odpadów,

8) zmiany  Rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
innymi podmiotami na rok 2018,

9) zmiany  Uchwały  dotyczącej  środków  finansowych  przeznaczonych  na  pomoc
zdrowotną  dla  nauczycieli  ,  rodzajów  świadczeń  przyznawanych  w  ramach  tej
pomocy oraz warunków i sposobu ich przyznawania,

10) Regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, funkcyjnego, motywacyjnego, za warunki
pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe
i godziny doraźnych zastępstw, wynagrodzenia za zajęcia dodatkowe, nagrody ze
specjalnego  funduszu  nagród  oraz  wysokość  nauczycielskiego  dodatku
mieszkaniowego  oraz  szczegółowe  zasady  jego  przyznawania
 i wypłacania, 

11) powołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej ,
12) odwołania członka ze składu osobowego komisji stałej rady ,
13) uchwalenia  zmiany miejscowego  planu zagospodarowania  przestrzennego  obrębu

geodezyjnego Krynica Morska.
9. Sprawy różne.
10.  Zakończenie obrad.

Burmistrz poprosił  o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu geodezyjnego Krynica
Morska z uwagi na dopatrzenie się w niej błędów. 

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę .

Burmistrz Miasta –  poprosił  również   radnych o wyrażenie  zgody na  wprowadzenie  do
porządku obrad trzech projektów uchwał w sprawie:
1) podziału Miasta Krynica Morska na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i
liczby radnych wybieranych w każdym okręgu,
2)  przyjęcia  „Wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy
Miasta Krynica Morska na lata 2018 – 2023”,
3) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta
Krynica Morska.

Radni  jednogłośnie  wyrazili  zgodę  na  wprowadzenie  do  porządku  obrad  w\w  projektów
uchwał. 



Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad z uwzględnionymi zmianami.

P u n k t   4
                 Przewodnicząca Rady złożyła informację o działaniach Rady podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   5
                      Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Miasta o złożenie informacji  
o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
Informacja stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   6
                  Przewodniczący Komisji stałych Rady złożyli informację o pracy Komisji między
Sesjami Rady.
Informacje stanowią protokoły z poszczególnych Komisji , które znajdują się  w teczkach
Komisji.

P u n k t   7

                  Zapytania i interpelacje Radnych .

Pani Anna Jaworska – Radna -  dot. plaży, czy są jakieś wiadomości odnośnie zmian,  
o których mówiliśmy

Burmistrz Miasta – z informacji  , które przekazał Pan Knedler nie ma możliwości w tym
roku dokonania jakichkolwiek zmian z uwagi na zbyt krótki okres do sezonu. Jeżeli będzie
taka wola w przyszłym sezonie ,to pocznie starania w tym kierunku. 

Pan Janusz Adamczyk – Radny – pełno dziur w drodze  , począwszy od Kątów Rybackich
do Krynicy Morskiej,   prośba o zasypanie bądź jakiekolwiek naprawienie drogi do sezonu
letniego. 

Burmistrz  Miasta –  jest  to  droga  wojewódzka  ,  Miasto  nigdy  na  tym  odcinku  nie
wykonywało  żadnych  prac  naprawczych  drogi  .  Poproszę  Zarząd  Dróg ,aby  w pierwszej
kolejności uporządkował nasz odcinek. Żeby prace naprawcze odbyły się  pod koniec maja
najpóźniej na początku czerwca.

Pani Sabina Markiewka – Radna – na ulicy Metalowców zarwał się polbruk.



Burmistrz Miasta –  3 miesiące temu zostało zgłoszone to wykonawcy , z uwagi na to , że
nie był to zakres robót Skanskiej   zgłosiłem to do PWiK. W najbliższym czasie mają się tym
zająć.

Pan Dariusz Labuda – Radny – co Miasto robi,  żeby przekazać tereny pod budownictwo
mieszkaniowe  wielorodzinne . Zakaz w planach zagospodarowania przestrzennego budowy
domów wielorodzinnych wiąże się z tym  , że mamy braki z pracownikami , nie przybywa
nam mieszkańców , a  Krynica się wyludnia . 

Burmistrz  Miasta –  w  jednym  z   planów zagospodarowania  przestrzennego  jest  zapis  
o budownictwie wielorodzinnym . Zapis dotyczy ulicy Zalewowej , część działki należy do
gminy , część  do Lasów Państwowych. Działka ta została zgłoszona do programu 500+ .
Jeżeli program 500+ nie dojdzie do skutku , zastanowimy się , czy na tej działce nie będzie
można w przyszłości  wybudować mieszkań komunalnych.  W grę jeszcze wchodzą tereny
 w Przebrnie. Przy zmianie planów zagospodarowania staramy się wpisywać , że na terenach
usługowych, tam  gdzie powstają hotele była  możliwość ,aby część budynków użytkowych ,
hotelowych inwestor mógł  przeznaczyć (  tj.  20% powierzchni  użytkowej  z  wyłączaniem
klatek schodowych ,holi ,   parkingów podziemnych itd.) pod budownictwo mieszkaniowe.
Myślę , że to w pewnym sensie rozwiąże problemy lokalowe pracodawców.

Pani Anna Jaworska – Radna -  poinformowała , że Stowarzyszenie  znalazło wykonawcę
fontanny w formie książki . Do tematu wrócą po sezonie. 

Pani Sylwia Szczurek – Radna – prosi aby przed sezonem przygotować regulamin budżetu
obywatelskiego ,w którym znajdzie się zapis , że 50.000 tys zł. , które przeznaczone jest na
budżet obywatelski  nie było tylko na projekt. A na realizację  Gmina musi wydać ze swoich
pieniędzy  kolejne  100  tys.  Całość  pieniędzy  powinna  się  znaleźć  w  ramach  budżetu
obywatelskiego.  Proszę  przygotować  projekt  uchwały  w  sprawie  regulaminu  budżetu
obywatelskiego , w którym powinien znaleźć się zapis , że jeżeli jakaś inwestycja przekracza
kwotę budżetu obywatelskiego, to taki wniosek powinien być od razu odrzucony. 

Burmistrz Miasta – według mnie to przez te trzy lata kiedy mamy budżet obywatelski  to
90% pomysłów  nie dało się zrealizować w ciągu jednego roku. 

Pani Sylwia Szczurek – Radna – przy kostce polbrukowej ( przy szkole) jest wystająca płyta
która zagraża  bezpieczeństwu dzieci. 

Burmistrz  Miasta –  jest  planowana  naprawa  ,  podniesienie  płyt  ,  przy  naprawach
remontowych zostanie to usunięte.

Pan Janusz Adamczyk  -  Radny – dot.  budżetu obywatelskiego .  Dlaczego nie  można  
w regulaminie zapisać , że Miasto dołoży do inwestycji w ramach budżetu obywatelskiego
100% wydanej kwoty z budżetu obywatelskiego. Ceny idą w górę i nikt nie chce robić za te
marne pieniądze i coraz mniej projektów udaje się zrealizować.

Burmistrz Miasta – budżet obywatelski polega na tym , że jest pewna suma przeznaczona 
w budżecie obywatelskim na pomysły mieszkańców  i tylko one mogą być dedykowane na
konkretną  inwestycję.  Krynica  Morska  w  porównaniu  do  innych  Gmin  ma  duży  budżet
obywatelski. Na przykład Nowy Dwór na całe Miasto Gminę ma 30 tys. zł. 



Pan Bogumił Banach – Radny – jaka jest sytuacja budowy parku rekreacyjno – sportowego
w Piaskach. 

Burmistrz Miasta – dotyczy to zarówno Piasków jaki  i  Przebrna.  Szukamy wykonawcy.
Prowadzę rozmowy z wykonawcą , który wykonuje teren rekreacyjno – sportowy przy ulicy
Rybackiej.  Mam  nadzieję  ,  że  wyrazi  zgodę  i  podejmie  się  tego  zadania.  Są   środki  
w budżecie i chciałbym to zrealizować. 

P u n k t   8

                      Przewodnicząca Rady przedłożyła projekty uchwał w sprawie :

1) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2018 r.,

Pani Sabina Markiewka – Radna – złożyła wniosek do w\w projektu uchwały,   aby w
dziale 750 w paragrafie 2360 ( załącznik do uchwały Nr 5 )  kwotę 16.000, zmniejszyć do
13.000 zgodnie z wnioskiem Stowarzyszenia.  W takiej  kwocie udzieliliśmy  wsparcia  dla
Stowarzyszenia Miłośników Krynicy Morskiej na zabezpieczenie wkładu własnego. 

Burmistrz Miasta – ja myślę , że te 3.000 tys. które jest więcej , nie ma mowy ,aby  zostały
wydane na inne zadania. 

Przewodnicząca Rady – do p. Skarbnik – czy jest to możliwe?

Pani  Bożena  Górnicz  –  Skarbnik  Miasta –  jest  to  możliwe,  ponieważ  jest  to  projekt
uchwały. 

Wniosek Pani Sabiny Markiewka o zmniejszenie kwoty z 16.000 ,- na 13.000,- został przyjęty
większością głosów ( 9 za, 4 przeciw, 1 wstrzymał się).

Po uwzględnieniu wniosku Radnej Pani Sabiny Markiewka projekt uchwały został przyjęty
większością głosów ( 9 za, 4 przeciw, 1 wstrzymał się )   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/330/18

W sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2018 r.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

2)  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2018  –  2021,  który  został  przyjęty
większością głosów ( 9 za, 3 przeciw , 2 wstrzymało się )  z konsekwencjami jakie zaszły  
w związku z wnioskiem Pani Sabiny Markiewka. Projekt w\w uchwały został przyjęty   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/331/18

W sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2021.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.



3) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości ( dot. dz. Nr 786), który został
przyjęty  jednogłośnie   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/332/18

W sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

4) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości ( dot. dz. Nr 654\2), który został
przyjęty  jednogłośnie   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/333/18

W sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

5) zmiany uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
trybu zawarcia umowy dzierżawy ( dot. dz. Nr 770 ), który został przyjęty  jednogłośnie   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/334/18

W sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

6)  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Miasta  Krynica  Morska,  który  został  przyjęty
jednogłośnie   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/335/18

W sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta Krynica Morska.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

7) zmiany Porozumienia Międzygminnego z Gminą Miejską Tczew w sprawie powierzenia
Gminie Miejskiej Tczew wykonywania zadania własnego Gminy Miasta Krynica Morska w
zakresie  utrzymywania   składowisk  i  unieszkodliwiania  odpadów,  który  został  przyjęty
jednogłośnie   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/336/18

W sprawie zmiany Porozumienia Międzygminnego z Gminą Miejską Tczew w sprawie 
powierzenia Gminie Miejskiej Tczew wykonywania zadania własnego Gminy Miasta Krynica
Morska w zakresie utrzymywania  składowisk i unieszkodliwiania odpadów.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.



8)  zmiany  Rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi
podmiotami na rok 2018,

Pani  Sabina  Markiewka   -  Radna –  złożyła  wniosek  w  związku  ze  zmniejszeniem  
w budżecie  o  kwotę  3000  zł.  aby w  paragrafie  1  w punkcie   1  wysokość  planowanych
środków finansowych zmienić kwotę z 31.000,- na 28.000,-.
Wniosek Pani Sabiny Markiewka został  przyjęty większością głosów  ( 9 za,4 przeciw, 1
wstrzymał się ).
 Projekt w\w uchwały z uwzględnionym wnioskiem   został przyjęty większością głosów ( 9
za, 4 przeciw, 1 wstrzymał się )   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/337/18

W sprawie zmiany Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami na rok 2018.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

Przewodnicząca Rady – odczytała pozytywne  opinię  Związku Nauczycielstwa Polskiego 
w Nowym Dworze Gdańskim dot. uchwał podpunkt 9 i 10. 
Opinia stanowi załącznik do protokołu.

9) zmiany Uchwały dotyczącej środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną
dla nauczycieli , rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunków i
sposobu ich przyznawania, który został przyjęty  jednogłośnie   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/338/18

W sprawie  zmiany  Uchwały  dotyczącej  środków finansowych przeznaczonych  na  pomoc
zdrowotną dla nauczycieli , rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach tej pomocy oraz
warunków i sposobu ich przyznawania.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

10)  Regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania
nauczycielom dodatków: za wysługę lat,  funkcyjnego,  motywacyjnego,  za warunki pracy,
szczegółowy  sposób  obliczania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny
doraźnych zastępstw, wynagrodzenia za zajęcia dodatkowe, nagrody ze specjalnego funduszu
nagród oraz wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady
jego przyznawania i wypłacania, który został przyjęty  jednogłośnie   jako

                                                                                                Uchwała Nr XXXVI/339/18

W sprawie Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, funkcyjnego, motywacyjnego, za warunki pracy, 
szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, wynagrodzenia za zajęcia dodatkowe, nagrody ze specjalnego funduszu 
nagród oraz wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady 
jego przyznawania i wypłacania.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.



Przed  przystąpieniem  do  powołania  Wiceprzewodniczącego  Rady  Przewodnicząca  Rady
poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącą Rady .

Zgłoszono   Radną  Panią  Annę  Jaworską  ,  która  wyraziła  zgodę.  Więcej  kandydatur  nie
zgłoszono. 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono:
                   Marzena Pacewicz - Przewodnicząca
                   Sylwia Szczurek - członek
                   Sabina Markiewka – członek

Radni większością głosów ( 11 za , 3 wstrzymało się )  wyrazili zgodę na w\w skład komisji
skrutacyjnej.

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  Komisję  Skrutacyjną  o  przystąpienie  do  pracy.
Komisja  skrutacyjna  rozdała  karty  z  wpisanym  kandydatem.  Przewodnicząca  Rady
poinformowała Radnych o sposobie głosowania. 

Komisja Skrutacyjna zebrała karty do głosowania ( 14 szt.) , sporządziła protokół i odczytała
go.  Uwag nie wniesiono. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik  do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie   powołania
Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Krynicy  Morskiej  ,  który  został  przyjęty
jednogłośnie jako

Uchwała Nr XXXVI/340/18

w sprawie  powołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

12)  odwołania  członka  ze  składu  osobowego  komisji  stałej  rady  ,  który  został  przyjęty
jednogłośnie jako

Uchwała Nr XXXVI/341/18

w sprawie  odwołania członka ze składu osobowego komisji stałej rady.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

13)  podziału Miasta Krynica Morska na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów
i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. Przewodnicząca rady poinformowała , że
wniosek  o  podział   Miasta  Krynica  Morska  na  okręgi  został  pozytywnie  ,  bez  uwag
zaopiniowany  przez  Krajowe  Biuro  Wyborcze  w  Gdańsku.  
W\w projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie jako

Uchwała Nr XXXVI/342/18



W sprawie  podziału Miasta Krynica Morska na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic,
numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

14)  przyjęcia  „Wieloletniego  programu gospodarowania  mieszkaniowym zasobem Gminy
Miasta Krynica Morska na lata 2018 – 2023”,który został przyjęty jednogłośnie jako

Uchwała Nr XXXVI/343/18

W sprawie  przyjęcia  „Wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem
Gminy Miasta Krynica Morska na lata 2018 – 2023”.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

15) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta
Krynica Morska,który został przyjęty większością głosów ( 13 za , 1 wstrzymał się)  jako

Uchwała Nr XXXVI/343/18

W  sprawie   zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu
Gminy Miasta Krynica Morska.
Uchwała stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   9

                    Sprawy różne

P u n k t   10

                       W wyniku wyczerpania się porządku obrad  Przewodnicząca Rady zamknęła 
XXXVI  Sesję Rady dziękując wszystkim za przybycie.

 Protokółowała                                                                                 Przewodnicząca Rady

Mariola Grajkowska                                                                        Teresa Pawłowska
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